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Aktivnosti načelnika opštine 

20.2.2010.Načelnik Marko Pavić primio 
ambasadora Norveške u BiH  

Ambasador Norveške  u BiH Jan Bratu    
boravio  je u zvaničnoj posjeti Prijedoru  i 
u razgovoru sa načelnikom opštine 
Markom Pavićem konstatovao da  u ovoj 
opštini postoji dosta optimizma i 
pozitivnog razmišljanja bez obzira na 
posljedice ekonomske krize koje su i u njoj 
prisutne.  
                           

 
 
-Ambasadorima  je uvijek korisno da 
putuju po Bosni i Hercegovini i da 
posjećuju opštine jer je to prilika da se na 
licu mjesta uvjere kakva je stvarna 
situacija u jednoj lokalnoj zajednici kao i 
problemi sa kojima se ljudi u ovoj zemlji 
suočavaju, rekao je ambasador Bratu.  
On je dodao da smatra da norveške 
kompanije treba da budu više zastupljene u 
ovoj opštini kao  i u cijeloj BiH, mada je to 
u sadašnjim ekonomskim uslovima teško.  
-Ovo nije prva, a svakako ne posljednja 
posjeta ovoj opštini jer smo dogovorili  
razne vidove saradnje na mnogim poljima, 

a posebno u sferi ekonomije, rekao je 
Bratu.  
                       

 
  
Načelnik  opštine Marko Pavić se zahvalio 
 na pomoći koju je Norveška do sada 
izdvojila za opštinu Prijedor, kroz saradnju 
sa  Sund komunom   i  Ministarstvom 
inostranih poslova Norveške  uz čiju 
pomoć je izgrađen  bunar u Brezičanima ,a 
i riješen problem vodosnabdijevanja 
prigradskog dijela naše opštine.  
-Razgovarali  smo o tome kako se 
ekonomska kriza odrazila na Prijedor , s 
naglaskom da je ovo  grad sa jasnom 
vizijom razvoja i da sa našim optimizmom 
smatramo da ćemo prevladati sve teškoće u 
kojima se nalazi  ekonomija cijelog svijeta, 
rekao je Pavić.  
                     

 
  
 On je dodao da u Prijedoru postoji jedna 
mala firma koju je napravio povratnik iz 
Norveške i to bi mogao biti obrazac  
buduće saradnje i da se na toj zdravoj 
saradnji vrši upošljavanje kapaciteta i 
kadrova.  
-Dogovorili smo da uputimo pismo 
namjere o mogućnostima  Prijedora i da će 
putem ambasade to pismo stići do svih 
zainteresovanih faktora jer naša je želja da 
Prijedor kao otvoren i proevropski grad 
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ponude ekonomske i ljudske kapacitete 
ponude za saradnju  svim evropskim 
gradovima.  
                          

 
 
Ambasador  Jan Bratu  je  načelniku 
Paviću je uručio poklon za ovdašnju 
gradsku biblioteku koji se sastoji od  28 
knjiga norveških autora koje su prevedene 
na jezike naroda koji žive u Prijedoru.  
 

21.2.2010.Načelnik opštine obišao 
poplavljena područja  
 

Rijeka Sana, čiji je vodostaj u nedjelju 
21.februara Prijedoru dostigao visinu od 
445 centimetara, poplavila je više kuća u 
naseljima Tukovi, Gomjenica i Raškovac, 
a voda je presjekla i put prema 
Bišćanima.Najteže stanje je bilo kod  
gradskog mosta, na lijevoj obali, gdje je 
šest kuća pod vodom, te u naselju zvanom 
''muslimanska'' Gomjenica, u kojem je 
istoimena rijeka presjekla lokalni put i 
poplavila više kuća.Ugrožena domaćinstva 
u oba naselja  posjetio je  načelnik opštine 
Marko Pavić koji je zajedno sa 
pripadnicima Teritorijalne vatrogasne 
jedinice najugoženijima uručio i 
najpotrebnije prehrambene namirnice.  
-Ovo je treći put u posljednja tri mjeseca 
Prijedor je suočen sa poplavama i sada je 
svima jasno zašto pova administracija 
neprekidno ponavlja zašto nam je potreban 
pomoć kako bi građane zaštitili od 
poplava.Radovima iz Programa regulacije 
Miloševice i Gomjenice uspjeli smo da 
zaštitimo naselja Vrbice koje sada nije 
poplavljeno, ali je zato ovaj  dio grada  i 
gotovo 400 domaćinstava ugroženo, i to u 
užem dijelu grada, rekao je Pavić.  

                        

 
   
On je potvrdio da je na području opštine 
proglašen prvi stepen odbrane od poplava i 
ugroženom stanovništvu su na 
raspolaganju  dio  Vatrogasne jedinice za 
spašavanje nad vodom  , Civilna zaštita i 
Crveni krst te preduzeća koja su stavila u 
funkciju potrebne građevinske mašine radi 
podizanja nasipa.  
                   

 
   
Privremeni odbrambeni nasip, izgrađen 
prilikom poplava u januaru, zaštitio je oko 
300 domaćinstava u Tukovima, a voda je 
došla i do domaćinstava u naselju 
Raškovac, gdje, s obzirom da imaju izlaz 
prema gradu, nije tako alarmantno stanje.  
 Načelnik Marko Pavić je potvrdio da je za 
projekat sanacije samo lijeve obale Sane 
preko 12 miliona KM, a budući da se ne 
smije regulisati samo dio obale jer bi došlo 
do poplava i u centru grada, tako da je 
ukupna vrijednost projekta kojim bi se 
riješio problem poplava u Prijedoru oko 50 
miliona KM, što prevazilazi mogućnosti 
opštine.  
Načelnik Opštinskog štaba Civilne zaštite 
Dušan Vranješ rekao je da su Higijensko-
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epidemiološka služba prijedorskog Doma 
zdravlja i lokalno vodovodno preduzeće 
obavezani da prate higijensku ispravnost 
vode za piće, jer se gradski bunari nalaze u 
zoni plavljenja.Komandir Teritorijalne 
Vatrogasne jedinice Mile Međed potvrdio 
da su vaatrogasci od subote ujutru na 
terenu i da su u ovkviru pomoći 
stanovnioštvu na terenu pokušali da 
pomognu i nomadima i da spasu stado 
ovaca u Omarskoj.    
Pavić- Sanacija štete je bila poslije svake , 
pa će tako biti i poslije ove poplave. Biće 
formirana komisija i mi ćemo  utvrđenu 
štetu solidarno podijeliti sa tim 
stanovnicima.  
 
 

18.2.2010. Zasjedala SO Prijedor 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor su na 
14. zasjedanju  usvojili  Program rada 
skupštine za 2010. godinu koji ohuhvata 
najaktuelnija pitanja društveno-političkog i 
ekonomskog razvoja koja su od interesa za 
građane, preduzeća ,ustanove  i druge 
oblike organizovanja života i rada u ovoj 
opštini. Pred toga, usvojen je i Program 
redovnog održavanja, rekonstrukcije i 
izgradnje lokalnih puteva, nekategorisanih 
puteva i ulica na području opštine Prijedor 
za 2010.godinu. 
Tako je za redovno održavanje, 
rekonstrukciju i izgradnju lokalnih i 
nekategorisanih puteva, te ulica na 
području Prijedora u ovoj godini planirana 
su sredstva u iznosu od 1.500.000 KM. 
U odnosu na rebalansirani budžet iz prošle 
godine manja su za 100.000 KM, a u 
odnosu prošlogodišnji budžetski plan za 
čak 600.000 KM. 
Prema usvojenom  programu, budžetski 
plan za održavanje lokalne putne i ulične 
mreže je oko 1.000.000 KM. 
-Ostala sredstva  u iznosu od  500.000 KM  
planirana su za rad zimske službe, za 
zaštitu puta i putnog pojasa i za 
sufinansiranje rekonstrukcije puteva i 
ulica'', rekao je načelnik Odjeljenja za 
stambeno-komunalne poslove Drago Tadić 

 
. 
Ukupna dužina lokalnih puteva na 
području Prijedora je 195,9 kilometara od 
čega je oko 73 odsto pod asvaltom. 
Nekategorisani putevi značajni za opštinu 
dužine su 138,9 kilometara, a oko 70 odsto 
su makadamski. 
Odbornici su usvojili i Odluku o prodaji 
neizgrađenog gradskog građevinskog 
zemljišta u Industrijskoj zoni „ Celpak“ 
pod posebnim uslovima radi izgradnje 
poslovnih objekata , Odluku o izboru 
prioritetnih oblasti za finansiranje 
projekata udruženja u fondacija. Odbornici 
su dali i garanciju Centru za socijalni rad 
za kreditno zaduženje kod poslovne banke 
za uzmirivanje dugova po sudskim 
presudama  i rješavanje stambenih 
problema korisnika usluga centra. 
 
Podsticaji zapošljavanju 
 
Podsticajnim sredstvima opštine Prijedor 
su   prošle godine, realizacijom četiri 
projekta, direktno  zaposlena 42 lica, za šta 
je iz opštinskog budžeta izdvojeno oko 
151.000 KM od planiranih 236.000 KM. 
U opštinskom Odjeljenju za privredu i 
poljoprivredu  potvrdili su da je 17 
subjekata iskoristilo sredstva iz projekta 
''Podsticaj samozapošljavanju'' i da im je 
dodijeljeno po 4.900 KM ili ukupno 
83.000 od planiranih 100.000 KM. 
Najmanje sredstava iskorišteno je iz 
projekta ''Podsticaj zapošljavanja mladih 
visokoobrazovanih kadrova'', za koji je bilo 
predviđeno 50.000 KM, a povučeno samo 
6.000 KM za radna mjesta dva mlada 
fakultetski obrazovana kadra. 
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Sredstva za podsticaj zapošljavanja 
namjenjena poslodavcima, dobilo je 13 
privrednih subjekata koji su zaposlili 23 
radnika, od kojih je jedan sa VSS. 
Poslodavcima je dodjeljeno ukupno 47.000 
KM, odnosno po 2.000 KM za 22 radnika i 
3.000 za jednog sa visokostručnom 
spremom.Ni za ovaj program sredstva nisu 
u potpunosti utrošena, jer je planirano 
65.000 KM. 
Opština Prijedor podsticala je i 
certifikaciju preduzeća, tako da je za 
uvođenje standarda kvaliteta izdvojila 
15.000 KM, ili 5.000 KM po privrednom 
subjektu, od planiranog iznosa od 21.000 
KM. 
U prijedorskom Odjeljenju za privredu i 
poljoprivrednu planiraju da već od početka 
godine, počnu realizaciju projekata 
podsticaja zapošljavanja kako se ne bi 
desilo, kao lani, da dosta sredstva ostane 
neupotrebljeno.    
 
Fondacija za razvoj Prijedor 
 
Fondacija za razvoj "Prijedor" do sada je 
dodijelila 28 garancija na kredite za razvoj 
poljoprivrede, malih i srednjih preduzeća 
na osnovu kojih su korisnicima odobreno 
ukupno 1.013.400 KM kredita. 
 Ove stimulativne kredite koristilo je po 
jedanaest poljoprivrednika i preduzetnika, 
te šest pravnih subjekata koji su novac 
uložili u obrtna sredstava i u nabavku 
osnovnih sredstava.  Prema riječima 
načelnika opštinskog Odjeljenja za 
privredu i poljoprivredu Bore Vojvodića, 
Fondacija je kod partnerske NLB Razvojne 
banke deponovala iznos od milion KM. 
-S obzirom da je kreditni multiplikator 1:5, 
ukupni kreditni potencijal je 5.000.000 
KM, tako da je još slobodno nešto manje 
od četiri miliona KM za odobravanje 
kredita, rekao je Vojvodić.On je pozvao 
zainteresovane subjekte da iskoriste ova, 
kako je naglasio, trenutno najpovoljnija 
sredstva za razvoj.Za ove kredite, 
Fondacija sa 4,95 odsto subvencioniše i 
bankarsku kamatu od 5,95 odsto, tako da 
korisnici kredite otplaćuju po kamatnoj 

stopi od jedan odsto.Fondacija je formirana 
s ciljem da ,kao kreditni garant svojim 
sredstvima ,podstakne u prijedorskoj 
opštini brži razvoj malih i srednjih 
preduzeća, preduzetništva i poljoprivrede. 
 
 
Pijaca na Pećanima uskoro na novoj 
lokaciji 
 
Budući da su još prošle godine najavljene 
pripremne aktivnosti preduzeća Rudnici 
željezne rude „LJubija“ na  izgradnji 
stambeno-poslovnog centra koji će biti 
smješten na sadašnjoj lokaciji „Zelene 
pijace“ na Pećanima, optšina Prijedor je 
preduzela niz aktivnosti na njenom 
izmještanju na drugu lokaciju.Načelnik 
opštine Marko Pavić potvrdio je da je riječ 
o lokaciji u neposrednoj blizini gdje je 
trenutno smještena zelena pijaca. 
-Mi smo raspisali tender za pokrivanje 
kanala odnosno kolektora   koji se nalazi u 
neposrednoj blizini, kao i za zemljane 
radove i očekujemo da će radovi početi sa 
novom građevinskom sezonom, kazao je 
Pavić. 
On je potvrdio da  je riječ o velikom 
zahvatu  gdje je nakon ograđivanja  prostor 
biti nasut  i  pri tom pokriven  kanal sve  
do  ušća Puharske , a  da očekuje da se  
tokom godine pijaca  potpuno dovrši i 
preseli na to područje. 
Inače na ovom prostoru pijaca je 
privremeno smještena  prije preko 20 
godina i na njoj se trenutno nalaze 52 
robna štanda, 48 štandova na kojima 
poljoprivrednici prodaju svoje proizvode, 
30 prodajnih mjesta piljara, deset kioska sa 
prehrambenim proizvodima, četiri grila, 
poljoprivredna apoteka i deset mjesta za 
velike kamione. 
-Pored stanovnika ovog najvećeg 
prijedorskog naselja, u interesu je i 
preduzeća „ Gradska tržnica“ da pijaca 
nastavi sa poslovanjem , jer im ona donosi 
60 odsto ukupnog godišnjeg prihoda, 
kazao je Pavić. 
Pored toga, Prijedorčani bi uskoro mogli 
da dobiju još jednu pijacu, koja će biti 
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smještena na prostoru nekadašnjeg 
skladišta „ Krivaja“ u naselju Urije. 
-Još prošle godine započeli smo putem „ 
Gradske tržnice“ neke radove na otvaranju 
ove pijace. Međutim budući da nismo 
zadovoljni onim što je do sada urađeno, 
opština će preuzeti sve aktivnosti i već na 
proljeće kada  vremenski uslovi dozvole 
završiti  radove na uređenju i tog prostora  
tako da će stanovnici još jednog velikog 
naselja kakve su Urije dobiti svoju pijacu, 
rekao je Pavić. 
On je dodao da smatra da i taj dio grada, s 
obzirom na udaljenost od pijace na 
Pećanima zaslužuje takav jedan prostor. 
Pavić je potvrdio da je vrijednost prve faze 
radova na pijaci na Pećanima 600 000 KM, 
a oko 50 000 KM će biti dovoljno da se na 
Urijama  ogradi i betonira prostor, te ona 
uskoro stavi u funkciju. 
 
Počelo krpljenje udarnih rupa 
 
Topljenje snijega i prvi sunčani dani otkrili 
su mnoge udarne rupe na gradskim 
ulicama i donijele mnoge probleme 
vozačima.Načelnik Odjeljenja za 
stambeno-komunalne poslove Drago Tadić 
potvrdio je da su juče počeli radovi na 
krpljenju rupa na dijelu magistralnog puta 
koji prolazi kroz grad. 
 

 
 
-Zima je bila veoma oštra i svi smo 
svjedoci obilnih snježnih padavina , a 
mjere  i materijali kojima smo se  borili 
protiv poledice , prouzrokovale su veliku 
štetu na saobraćajnicama. Gotovo da nema 
ulice koja nema udarnih rupa tako da se 
nadamo da ćemo uz povoljne vremenske 

uslove u narednih sedam dana sanirati  
najkritičnija mjesta, kazao je Tadić. 
On je dodao da se prethodnih dana  
privremeno  već intervenisalo sa nasipnim  
materijalom na najkritičnijim mjestima 
kako oštećenja na kolovozu  ne bi dovela 
do ugrožavanja saobraćaja. 
-Opština ima dovoljno sredstava za ove 
namjene i najveći dio sredstava koji je 
planiran , negdje oko 300 000 KM biće 
utrošen u ovom periodu za sanaciju putne 
mreže od posljedica zimskih uslova, rekao 
je Tadić. 
Tadić je dodao da su u veoma lošem stanju 
i makadamski putevi, koji će biti sanirani 
narednih dana, a posebno one kojima se 
odvija prigradski autobuski saobraćaj. 
Opština je kandidovala projekat 
rekonstrukcije podvožnjaka, presvlačenje 
dijela gradskih ulica  i izgradnju kružnog 
toka na dijelu magistralnog puta na ulasku 
u grad. Tadić je potvrdio da je tender 
završen i očekuje se da bi tokom ove 
godine ovaj projekat koji je vrijedan   oko 
4,5 miliona KM  mogao   biti i realizovan, 
što bi značajno poboljšalo kvalitet gradskih 
saobraćajnica i daleko bezbjednije 
odvijanje saobraćaja. 
 
Forum za bezbjednost 
 
Forum za bezbjednost u zajednici je tokom 
prošle godine , kao multidisciplinarno 
tijelo predstavnika lokalne zajednice radilo 
na prepoznavanju problema koju su uticali 
na bezbjednost građana.Predsjednik 
Foruma Dragica Vukmir Vujaković 
potvrdila je da je ukazano na širok spektar 
prioritetnih problema. 
-To su problemi asocijalnog i nasilničkog 
ponašanja, nasilja u porodici, prevencija 
ovisnosti u školama, maloljetnička 
delinkvencija, kontrola duševno oboljelih 
lica , ali niz komunalnih problema , a sve u 
cilju unapređenja lične i imovinske zaštite i 
boljih uslova za život, kazala je Vukmir 
Vujaković. 
Ona je dodala da su se tokom prošle 
godine provodile i određene aktivnosti  
vezano za samozaštitu građana , a u cilju 
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upoznavanja sa preventivnim mjerama 
koje mogu preduzeti građani u zaštiti svoje 
imovine i poboljšati bezbjednost u svojoj 
sredini. 
-Ono što je potrebno istaći je ostvarena 
saradnja predstavnika organa javne 
bezbjednosti, lokalne zajednice te Centra 
za socijalni rad sa građanima tako da se 
nakon sedam godina, koliko postoji Forum 
može reći da je u potpunosti opravdao 
svoje postojanje kao neizbježan faktor 
bezbjednosti lokalne zajednice, rekla je 
Vukmir Vujaković. 
 
Obrazovanje- neće biti zatvaranja 
područnih škola  
 
Na području prijedorske regije ne bi 
trebalo da bude zatvaranja područnih škola 
jer je, prema novom pravilniku o osnivanju 
i prestanku rada škola koji će uskoro 
Ministarstvo prosvjete i kulture Republike 
Srpske objaviti, najmanja kvota za 
opstanak neke škole sedam učenika.  
Predsjednik prijedorskog Aktiva direktora 
osnovnih škola Milorad Stupar rekao je 
nakon sastanka sa predstavnicima 
Ministarstva prosvjete da na regiji nema 
područnih škola koje imaju manje od 
sedam đaka.  
-Ove školske godine nismo imali 
tehnološkog viška radnika, a ako ga 
naredne godine i bude dogovor je da 
nastavnici normu ostvaruju radeći u više 
škola, naveo je Stupar.  
On je rekao da su na sastanku predstavnici 
Ministarstva informisali direktore i 
računovođe osnovnih škola iz Prijedora, 
Oštre Luke, Kozarske Dubice, Novog 
Grada i Kostajnice o planovima resornog 
ministarstva, poštovanju zakonskih 
propisa, novim pravilnicima koji će stupiti 
na snagu i drugim pitanjima važnim za 
završetak ove i početak naredne školske 
godine. Stupar je dodao da su potencirali i 
problem inkluzivne nastave, pa očekuje da 
bude angažovan “mobilni” defektolog koji 
bi radio sa djecom sa posebnim potrebama 
u više škola. Nisu zaobiđena ni pitanja 
materijalnih troškova koji su nedovoljni za 

održavanje škola, problema sa plaćanjem 
prevoza učenika, a razgovarano je i o 
organizovanju produženog boravka za 
učenike iz prve trijade. 
 -I naredne školske godine produženi 
boravak u školama koje za to imaju uslove 
biće finansiran od Ministarstva, opštine i 
roditelja, rekao je Stupar dodajući da je 
razgovarano i o načinu distribucije 
udžbenika za prve i druge razrede koje će 
Ministarstvo obezbijediti i naredne školske 
godine.         
 
Veliko interesovanje za stipendiranje 
 
Na ovogodišnji konkurs za dodjelu 
opštinskih stipendija prijavila su se  204 
kandidata.Načelnik Odjeljenja za 
društvene djelatnosti LJiljana Babić  
potvrdila je što je  to znatno veći broj od 
50 studenata i 34 učenika koliko je 
konkursom predviđeno stipendista iz 
opštinskog budžeta. 
-Očigledno je da je ekonomska kriza jedan 
od uzroka ovako velikog broja prijavljenih 
, ali i da će biti veoma teško da se udovolji 
svih zahtjevima, kazala je Babićeva. 
Ona je potvrdila da je komisija koja radi na 
rangiranju pristiglih prijava utvrdila da  
155 kandidata  ispunjava uslove konkursa, 
a da 49 kandidata ne ispunjava uslove, 
odnosno bili su prijavljeni sa fakulteta koji 
nisu bili u okviru konkursa. 
-S druge strane , ostalo je 15 nepopunjenih 
mjesta i to na arhitektonskom, prirodno-
matematičkom, filozofskom i tehnološkom 
fakultetu. Opet se ponavljaju situacije iz 
prethodnih godina, kada nemamo mlade 
ljude koji su školuju za deficitarna 
zanimanja kakva su arhitekte, profesori 
matematike, fizike i drugih prirodnih i 
tehničkih nauka. Komisija će predložiti 
načelniku opštine  da se ta mjesta popune 
iz kategorija porodica poginulih boraca,iz 
romske populacije i iz porodica u stanju 
socijalne potrebe, kazala je Babićeva.   
Ona je dodala da je cilj stipendiranja da se 
stimuliše školovanje struka  koje donose i 
zaposlenje nakon završenog školovanja i 
da su takva vremena da je studiranje 
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postalo veliko opterećenje za porodice 
studenata, a pogotovo onih koji kasnije po 
nekoliko godina čekaju na rad no mjesto. 
Budžetom opštine predviđena su sredstva u 
iznosu od 200 000 KM za stipendiranje 
studenata i učenika, a visina stipendija 
iznosi 100 KM studentska, a 60 KM 
učenička.Opština već iz prethodnih godina  
stipendira 89 studenata i 16 učenika. 
 
Prijedorski mališani na Tari 
 
Jedanaest prijedorskih mališana uzrasta do 
10-14 godina su u pratnji profesora fizičke 
kulture Zvonimira Paunovića otputovali   
na Taru gdje će do 1. marta učestvovati na 
11. Međunarodnom festivalu dječije 
rekreacije „ Tara 2010“.Organizator ove 
manifestacije je Asocijacija „ Sve za sprot“ 
iz Beograda u saradnji sa Centrom dječijih 
ljetovališta i oporavilišta Beograda, a pod 
pokroviteljstvom ministarstava prosvjete i 
sporta i omladine Republike 
Srbije.Načelnik Odjeljenja za društvene 
djelatnosti opštine Prijedor LJiljana Babić 
je potvrdila da troškove boravka 
prijedorskih mališana snosi opština 
Prijedor . 
-Festival je namijenjen djeci uzrasta od 10-
14 godina koji će , uz pomoć animatora, 
imati prilike da dožive sve čari boravka na 
planini i u društvu svojih vršnjaka, rekla je 
Babićeva dodajući da će djeca biti 
smještena u Mitrovcu na Tari. 
Ona je potvrdila i da će se prijedorski 
mališani nadmetati u raznim sportskim 
disciplinama i to rame uz rame sa 
vršnjacima iz Slovenije, Crne Gore, BiH, 
Makedonije, Grčke, Bugarske, Češke i 
Srbije. 
 
Poljoprivreda-pripreme za sjetvu 
 
Poljoprivrednim  proizvođačima sa 
područja opštine Prijedor upućen je javni 
poziv da se do 14. februara  mogu prijaviti  
za korišćenje podsticajnih sredstava u 
poljoprivredi za 2010. godinu  tačnije za  
nabavku regresiranog  eurodizel goriva i 
vještačkog đubriva.Pravo na ovaj vid 

regresa ostvaruju registrovani 
poljoprivredni proizvođači, i to  za 
površine koje su već zasijane u jesenjoj 
sjetvi 2009. godine   i za planirane 
površine za sjetvu i sadnju poljoprivrednih 
kultura u proljetnoj sjetvi 2010. godine, 
kao i za održavanje  površina pod 
voćnjacima  i vinogradima. 
Minimalne površine za prijavu sjetve i 
sadnje su po hektar ozimih žita , kukuruza, 
jara žita , uljarice, krmno bilje i za 
održavanje  voćnjaka i vinograda.U 
opštinskom  Odsjeku za unapređenje 
poljoprivrede potvrđeno je da je tokom 
prošle godine podneseno 1360,a od tog 
broja  odobreno  1119  zahtjeva za 
regresirano gorivo i vještačko đubrivo.Za 
prošlogodišnju sjetvu je upotrijebljeno 
26920 litara goriva  i  538100  đubriva. 
 
Novo ime bioskopa  
 
Uporedo sa radovima na obnovi bioskopa „ 
Radnik“ koji se privode kraju, provedena 
je i aktivnost promjene dosadašnjeg naziva 
ove ustanove, te odlučeno da je   njegov 
novi naziv  bioskop „ Kozara“. Ovo je 
potvrdila direktor Safira Karahodžić koja 
je istakla da je riječ o možda 
najprimjerenijem nazivu za prijedorski 
preuređeni bioskop. 
-Kozara je simbol našeg grada , ne tako 
često upotrebljavan naziv za ovdašnje 
firme i ustanove, a s druge strane veza je i 
kultni film „Kozara“ koji je i sniman  
sedamdesetih godina u Prijedoru i na 
Kozari, kazala je Karahodžićeva. 
Ona je potvrdila da su radovi na završetku 
obnoveljene bioskopske zgrade ovih dana 
intenzivirani i dovedeni do faze kada je 
moguće montirati kino-opremu.  
-Obnova je obuhvatila izgradnju 
unutrašnjih zidova, postavljanje elektro, 
vodovodne, kanalizacione i toplovodne 
mreže, kao i dogradnju srušenog prostora u 
kojem se nalazila kabina za kinoprojektore, 
te uređenje sale sa 165 sjedišta, navela je 
Karahodžićeva dodajući da će tačan datum 
otvaranja ovog objekta za sada biti 
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iznenađenje.Ona je kazala da su ugovoreni 
radovi iznosili 488.000 KM. 

14.2.2010.Tradicionalne Kozarske 
poklade  

U porti hrama Svetog Proroka Ilije u 
Bistrici  danas je održana četvrta po redu 
manifestacija ''Kozarske poklade 2010'' 
koju organizuju Crkvena opština Bistrica, 
Turistička organizacija grada Banjaluke i 
Turistička organizacija Opštine Prijedor. 
                    

 
 
Riječ je o tradicionalnom okupljanju 
građana Potkozarja povodom Vaskršnjih 
poklada, te očuvanju i negovanju  
tradicionalne pjesme  i običaja koji bi u 
doglednoj budućnosti trebali imati karakter 
turističke atrakcije.  
Manifestaciju , koja  je počela  liturgijom 
u  hramu Svetog Proroka Ilije, zvanično je 
otvorio načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić.  
-Ova manifestacija u svom startu bila je 
klasični vjerski skup da bi za nekoliko 
godina postala turistička atrakcija 
zanimljiva brojnim Prijedorčanima i 
Banjalučanima, ali i ljudima iz drugih 
krajeva. Ovu manifestaciju karakteriše to 
što je organizuju dvije mjesne zajednice i 
to jedna sa područja opštine Prijedor, a 
druga sa područja grada Banjaluke. Ovo je 
još jedan primjer međuopštinske saradnje i 
na polju promocije narodne baštine 
odnosno turističke atrakcije- kazao je 
Pavić.    
Paroh crkvene opštine Bistrica  Dragan 
Lipovčić rekao je da su mještani Bistrice i 
Verića slijedeći tradiciju običaja na 

poklade i ove godine po četvrti put 
organizovali druženje koje ima za cilj 
zbližavanje ljudi međusobno, ali i njihovo 
zbližavanje vjeri i Bogu.       
          

 
 
Naši parohijani  su se potrudili da pripreme 
i prezentuju bogatu kozarsku trpezu, 
rukotvorine i promovišu izvornu pjesmu i 
još jednom pokažu veliko gostoprimstvo 
kojeg je ovdje uvijek bilo i biće- kazao je 
Lipovčić. 
                            

 
 
V.D. direktor Turstičke organizacije RS 
Tihomir Ljubojević pohvalio je 
organizatore ove manifestacje  ističući da 
su Kozarske poklade u Bistrici jedan vrlo 
dobro organizovan skup koj nema samo 
vjerski karakter već i karakter turističke 
atrakcije na kojoj se želi promovisati sve 
ono što je domaće. Bistričke poklade 
uveličali su svakako izvođači izvorne 
potkozarske pjesme.  
 
___________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


